深圳市帕骐电子科技有限公司
新品上架描述表-TD0227Y
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
1） DURABLE & HEAVY DUTY  Our Auto Car Rim Tie Down did well in tensile tests. The tests indicates that the breaking strength is above 10,000lbs and the working load limit is 3,333LBS. It is made of premium industrial grade polyester webbing, which is UV resistant. This kit is durable with superior quality.
耐用/高强度 - 我们的轮胎捆绑带有经过实验室拉力测试，10000 lbs 破断拉力， 3333 lbs安全工作拉力。安全的工业级别的涤纶织带，防止太阳紫外线，高品质长久使用。

2） COMPLETE TIE DOWN KIT
This kit includes 4 *10ft long straps, 4 ratchet buckles with heavy-duty flat hooks, and 4 *36in Axle Straps with Wear Pads. With this complete tie down strap kit, there is no doubt that your sports car or luxurious vehicle will be fixed on any trailer or vehicle transporter.

完整的捆绑套装 - 这一套包括4条10英尺长的带子，4个棘轮扣带耐用的平板钩，还有4个36英寸的带护垫的轴带，有了这个完整的绑带工具，你可以确定你的跑车，或者豪华车将适当的被固定在任何拖车或车辆运输车上。

3） EASY TO USE 
Using this Car Rim Tie Down Strap Kit, you can secure your vehicle onto a trailer or tow truck through the wheels, around the tire or axle(if needed). Even if you have unique or fancy rim designs, our heavy duty ratcheting straps are still able to secure your vehicles safely.
容易使用-你可以通过车轮，轮胎，或车轴把你的车固定在拖车或卡车上使用这款完整的汽车轮圈绑带套装。即使你有独特的、华丽的轮圈设计，我们的重型肩带也能确保你的车辆安全。

4） WON'T SCRATCH PAINT OR WHEELS 
These straps include cordura wear pads that prolong the service life and protect rims from tensioning damage. Strap is made of non-abrasive material (12 feet long, 2inch wide). In addition, there are no sharp metal parts on the strap, which reduces the risk of any superficial damage to your car.不会刮花汽车油漆或车轮——这些肩带包含过胶尼龙护套延长带子的寿命和保护轮圈免受伤害拉紧,每条带子是抗磨损的材料，10英尺长，2英寸宽的。此外，带子没有锋利金属部件，减少对你汽车表面损坏的风险。
5） Fit Almost all Tire Size
Smooth D-ring self-adjusts to fit almost any tires. And can be used on everything from common compact cars to exotic race cars to luxurious SUVs.几乎适合任何尺寸的车轮胎- 织带尾端附光滑D 环的设计，可以调节尺寸，适合任何轮胎。可以用在从普通的微型小汽车到异域赛车到豪华SUV 车轮上。

2. Technical Specification技术参数
Item Description:

2in x 10ft Yellow Classic Auto Car Rim Tie Down (set of 4pk straps and ratchets with Flat Hook ) 10,000Lb Max Break Strength - BONUS 4pk 2in*36in Axle Straps With Wear Pads

Package包装

4PK 2" x 10'Ratchet Rim tie down

4PK 36" Soft Axle Straps

1PK Carry Bag 

1PK User Manual

TD0227Y  2in x 10ft平板钩轮胎捆绑带 

单个小纸盒尺寸26.5*26*17.5cm, 毛重8.8KG 

